RM-180905-PT WS RBD Fare Class Realignment

**Hong Kong Airlines (HX) should accept to reissue tickets as booking made and tickets issued on/before 17Sep. 2018 with WS flight depart on or after 20Sep. 2018.

Please reference below waiver guideline for ticket reissuance.

Waiver Guideline

1. Applicable ticket stock

HX 851 ticket stock

2. Eligible situation

- For booking ticketed with WS prime flights &
- For booking made on or before 17Sep,18 with WS flights date of 20Sep,18 and later &
- Due to WS RBD or Fare Class realignment causing UN or cancel WS segment(s) with OLD RBD and TK or newly add WS segment(s) with NEW RBD &
- On the same WS flight(s) date or to reinstate the original same WS flight(s) date

3. Waiver

Rebooking and/or Reissue charges and handling fees will be waived

4. Ticket and reservation requirement

- It is a must to include SKDCHG WSFCR in the Endorsement Field
- Ticket Reissuance must be completed by 05Oct,18

WS 将会更新新的 RBD,HX 与 WS 匹配如下

Both HX and WS will update the fare class mapping tables as per below table.

Our Fare Class Map update is:

нх	WS CURRENT	WS NEW Update Table 15SEPT; first EFFECTIVE 20SEPT
С	K	W
D	K	W
J	K	W
Z	K	W
Υ	Y	Υ
В	Y	Υ
Н	V	В
K	В	M
L	Q	Н
M	L	Q
N	M	N
S	Р	S
X	G	Χ
Q	Х	Т
Т	D	K
V	1	L

豁免指引

- 1, 适用票本: HX851 票本
- 2, 适用条件: 此措施适用于在 17Sep18 或之前出票,所有获取 WS(非代码共享航班)航班于 20Sep2018 或者之后已确认机位之香港航空机票;由于 WS RBD/运价变动调整,旧航段会被取消(UN),系统自动保护一样的新 RBD 的 WS 航班(TK)
- 3, 豁免 改期费/换开费用和手续费
- 4, 票务要求 换开时 EI 项务必输入 SKDCHG WSFCR ,且换开必须在 2018 年 10 月 5 日之前 完成。

此公告为翻译版本,若产生理解差异,请以英文原版为最终解释。